
Het schooljaar 2022-2023 was voor het eerst in tijden weer een schooljaar zonder lockdown en

maatregelen. Aan het begin van het schooljaar startte Leni van Zandvoort als nieuwe schoolleiding.

Ook binnen de MR was een wisseling van de wacht. Een van de leden van de oudergeleding gaf aan

vroegtijdig te willen stoppen. Gelukkig stelden zich twee goede kandidaten beschikbaar en konden

we bij de tweede vergadering van het jaar Liesbeth de Windt verwelkomen als nieuw lid. Tijdens die

vergadering werd Daan Schilperoort verkozen als nieuwe voorzitter en Eva De Man verlengd als

secretaris.

Tijdens het schooljaar zijn er zeven vergaderingen geweest van de MR. Vergaderingen begonnen

typisch met alleen de MR-leden, waarna de schoolleiding aansloot om het grootste deel van de

vergadering gezamenlijk te doen. Tijdens het jaar was de samenwerking met de schoolleiding erg fijn.

In de voorbereiding, maar ook in de bespreking van stukken, heerste een sfeer van samenwerking

tussen de MR en de schoolleiding.

Tijdens het jaar hebben we stilgestaan bij verschillende onderdelen uit de jaarkalender waaronder:

het jaarplan, de begroting, besteding van de NPO gelden, schooltijden en formatieplan. De laatste

maanden van het schooljaar is uitgebreid gesproken over een mogelijk nieuw voedingsbeleid voor de

school. De MR stond hier positief tegenover, maar vond dit onderwerp wel zo impactvol dat wij

ouders ook wilden raadplegen. Door deze raadpleging zal de ingang van het nieuwe beleid iets

worden uitgesteld (in plaats van start van het nieuwe schooljaar). Op de raadpleging onder de ouders

hebben 6 ouders gereageerd. Alle reacties waren positief op het invoeren van een nieuw beleid. Er

waren wel zorgen van ouders, o.a. over hoe het nieuwe beleid geïntroduceerd zou worden en of het

niet alleen zou gaan om verbiedend beleid maar dat er ook ondersteuning en uitleg zou zijn voor

ouders. Deze punten zijn meegenomen in de bespreking met de schoolleiding.

Al met al kijken we als MR terug op een prettig jaar zonder incidenten, waarin we een nieuw lid

hebben mogen verwelkomen en een fijne samenwerking zijn gestart met de nieuwe schoolleiding.

Onderwerpen waar komend jaar onze aandacht in ieder geval ook naar zal gaan zijn: de invoering van

het nieuwe beleid Groen en Gezond, impact van de nieuw te bouwen wijk op het Landgoed de Oude

Tempel en de groei van de school de komende jaren.


